
Prade: Nie widzę powodów, dlaczego Roma miałaby sprzedać Osvaldo

News - ASRoma.pl

W zimowym mercato sporo mówiło się o zainteresowaniu Fiorentiny osobą

Pablo Osvaldo. Radio Toscana pytało o zainteresowanie piłkarzem samego

Daniele Prade, Dyrektora Sportowego popularnej "Violi".

 

- Wykazał się wielką osobowością zabierając Tottiemu karnego w Genui. Roma

trzyma go mocno i nie widzę powodów, dlaczego miałaby go sprzedawać

wzmacniając bezpośredniego konkurenta w lidze. Nic nie jest jednak niemożliwe,

jednak istnieją parametry, które robią różnicę: kupowanie graczy we Włoszech jest

trudne dla naszych zasad: powinno się kupować graczy zza granicy, nawet

droższych, gdyż są z tego inne korzyści, jak pokazuje operacja transferowa z

Balotellim.
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